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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de berichten dat er een beter plan moet komen voor 
asbestsanering (ingezonden 16 oktober 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Asbest sluipend probleem voor 
noodlijdende boeren», waaruit blijkt dat er miljarden nodig zijn om voor 2024 
alle asbestdaken te vervangen?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten in hoeverre de asbestsanering «op schema» ligt, voor zowel 
loodsen en stallen van (boeren)bedrijven als ook de daken van schuurtjes van 
eengezinswoningen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een subsidieregeling van in totaal 75 miljoen euro een 
schijntje is bij de verwachte miljardenkosten?2 Erkent u dat zonder toerei-
kende subsidiemogelijkheden het verwijderen van asbest voor de meeste 
particulieren een moeilijke opgave zal zijn? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Hoe oordeelt u over het gezamenlijke voorstel van de Land- en Tuinbouwor-
ganisatie (LTO) Nederland, AgroAsbestVeilig en Achmea, om te komen tot 
een deltaplan voor de sanering van asbestdaken?3 

Vraag 5
Bent u bereid om, in overleg met betrokken partijen zoals de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten (VNG), LTO, Verbond van Verzekeraars, Bouwend 
Nederland en woningcorporatiekoepels, te onderzoeken hoe op structurele 
wijze naar het verbod op asbestdaken in 2024 toegewerkt kan worden en hoe 
met een realistisch tijdpad gekomen kan worden? 

1 NOS.nl, 14 oktober 2015
2 NOS.nl, 14 oktober 2015
3 NVM.nl, 13 oktober 2015
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Vraag 6
Kunt u bovenstaande vragen vóór de plenaire behandeling van de begroting 
van het Ministerie van Infrastructuur en Milieu 2016 beantwoorden?
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